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Vragen van de leden Dikkers en Leenders (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over het bericht «Gezondheid boeren 
bedreigd door pesticiden» (ingezonden 19 mei 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Gezondheid boeren bedreigd door pestici-
den»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen van Greenpeace over de gevolgen van pesticidegebruik in 
de landbouw? 

Vraag 3
Is het waar dat de Gezondheidsraad vorig jaar heeft geconcludeerd dat er 
sterke aanwijzingen zijn dat gewasbeschermingsmiddelen bij agrariërs 
aandoeningen aan het zenuwstelsel kunnen veroorzaken en dat gewasbe-
schermingsmiddelen bij het nageslacht van agrariërs kinderleukemie kunnen 
veroorzaken? Wat is uw oordeel over de conclusies van de Gezondheidsraad? 

Vraag 4
Is het waar dat er nog geen gevolg is gegeven aan het verzoek van de 
Gezondheidsraad aan het kabinet om aanvullend onderzoek te doen? Is het 
waar dat het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) dit 
onderzoek in voorbereiding heeft? Wat is de reden dat het onderzoek zo lang 
op zich laat wachten? 

Vraag 5
Bent u voornemens om het RIVM te vragen snel met het vervolgonderzoek te 
starten? Zo nee, waarom niet? Wanneer verwacht u dat de uitkomsten van 
het vervolgonderzoek gereed zijn?

1 Artikel Brabant dagblad 13 mei 2015: «Gezondheid boeren bedreigd door pesticiden»
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